
Otevřený dopis starostce Městyse Kunvald paní Daniele Bolečkové 

Vážená paní starostko 

Chtěla bych Vám položit několik dotazů, které netrápí jen mne, ale i širokou veřejnost. 

1. Jak je možné, že z obecního úřadu unikají informace, které podléhají nařízení Evropského 

parlamentu a Rady Evropské unie č. 2016/679 ze dne 4. 5. 2016 označované zkratkou GDPR. 

Konkrétně informace o mojí osobě. Občané to následně řeší. Je to pro mne osobně nepříjemné a  

taktéž pro moji rodinu. Je mi s podivem, že tato situace byla s obecním úřadem řešena i ze strany 

kontrolních orgánů. 

2. Můj druhý dotaz je směřován k situaci okolo mostku na Dolním Kunvaldě. Na facebooku Městyse 

Kunvald, kterého jste od 2. 1. 2023 správcem, je psáno: Most přes říčku Rokytenku směr Kněžství je 

z důvodu havarijního stavu uzavřen pro veškerou dopravu, mimo pěší a cyklistů. Uzavření platí do 

odvolání. Ale na webových stránkách Městyse je psáno: Z důvodů výsledku mostní prohlídky, která 

byla reakcí na anonymní podání zahájené rekonstrukce přes Rokytenku. Jak si mám správně vysvětlit 

toto sdělení? Že se oprava prováděla bez potřebného povolení, projektové dokumentace a bez 

spolupráce s dotčenými orgány (životní prostředí, povodí Labe atd)? A hlavně: Jak můžete jako 

správce sítě připustit, že ze všech těchto problémů Městyse je obviňována zastupitelka paní Monika 

Jindrová. Bez jakýchkoliv důkazů! Chtěla bych Vás upozornit, že pokud by se paní zastupitelka 

bránila z těchto nařčení právní cestou, nesete jako správce sítě opět plnou odpovědnost zároveň s 

těmi, kteří tyto pomluvy a křivá obvinění šíří. 

3. Můj třetí dotaz směřuje k dění okolo kapličky na Dolním Kunvaldě. Co vedlo k vašemu rozhodnutí 

vyměnit zámky u dveří kapličky? Nejdříve na facebooku zveřejníte, že si tam mají občané přijít pro 

Betlémské světlo a následně najdou lidé zavřené dveře! A ti, kteří se na štědrý den obětovali a měli 

celou akci na starost, nebyli z Vaší strany o ničem informováni? 

Se zájmem jsem si přečetla nový poledník, kde píšete, že by jste byla ráda, aby se sousedi zase 

zdravili, a aby zde nebyla taková atmosféra jaká je. Velmi bych ocenila, kdyby jste se mi k tomu 

mohla vyjádřit. Ale sama za sebe, jako starostka Městyse Kunvald. Abychom věděli jak to tedy je. A 

nevznikali různé pohádky. A lidi neobviňovali ty co s tím nemají nic společného. Myslím si že by 

městys měl bránit svoje lidi. 

Jestli mohu navrhnout dvě řešení ohledně facebook stránek. Za prví si myslím, že by bylo fajn k sobě 

ještě přibrat lidi jako moderátory, kteří by kontrolovali obsah komentářů. A dát jasný pravidla jak se 

chovat  na stránkách a komunikovat v komentářích Aby se nedělo to co se děje a tím by se dalo 

zabránit nenávistným komentářům nebo pomluvám. Nebo za druhé prostě komentáře zrušit. Jelikož se 

jedná o informativní stránky. I ty komentáře hází na Městys špatný světlo.  

 

 

Předem Vám děkuji za odpověď  

Denisa Šlesingrová Kunvald 

Zveřejněno též na mém profilu a jiných sociálních sítích 

 


